
Agents de dos cossos vetllen per la seguretat a 
Vidreres 

 Dotze policies i tres vigilants patrullen pels carrers del municipi 
 El cap de la policia justifica que agents armats treballin a la població perquè la 

incidència de delinqüència hi és molt gran tot i tenir 8.200 habitants 

JORDI FERRER - VIDRERES 

Dotze agents de policia –nou dels quals ja duen l’arma reglamentària– i tres vigilants 
municipals patrullen actualment pels carrers del nucli antic, els veïnats i les urbanitzacions de 
Vidreres. És part de la transició en la creació del cos de la policia. El procés es completarà el 
2021, quan només hi haurà disset policies locals, afirma el cap del cos, Albert Bardají. 

 

El nomenament de Bardají com a coordinador tècnic el juliol del 2016 va marcar l’inici efectiu 
de la creació de la policia. “Nosaltres vam creure necessari crear la policia l’any 2014, tot i no 
tenir-ne l’obligació pel fet de ser un municipi de menys de 10.000 habitants. Però estem a prop 
de municipis grans com Lloret de Mar i Girona”, assenyala l’alcalde, Jordi Camps (JxCat). 

 

A raó de tres policies a l’any amb les corresponents proves de selecció, la policia de Vidreres ha 
anat prenent força. Fa tres anys hi havia un policia i dotze vigilants, i ara la xifra gairebé s’ha 
invertit, explica Bardají. La comissaria de la policia està integrada a l’edifici nou de la casa de la 
vila i forma part “del sistema de seguretat pública de país”, afirma el responsable policial. 

 

Sis dels que eren vigilants s’han convertit en policies de Vidreres. El cos té una oficina d’atenció 
ciutadana –explica Bardají– i atén denúncies com ara pèrdues o furts, que no s’han de derivar 
a la comissaria dels Mossos d’Esquadra a Santa Coloma. Al final del procés, previst per l’any 
que ve, tindran “més personal” i podran “cobrir els torns i les demandes dels veïns amb més 
rapidesa”, afirma Camps. 

 

“Cert perfil conflictiu” 

Vidreres, de 8.200 habitants, fa 48,9 km² i Aiguaviva Park i la Goba ja són veïnats. En canvi, 
l’Ajuntament encara ha de recepcionar les urbanitzacions de Terra Fortuna i Puig Ventós. El 
cap de la policia admet que la incidència és “molt gran” en delinqüència i que hi ha “gent amb 
cert perfil conflictiu en segons quines urbanitzacions”. 

 

 



LA FRASE 

L’espai de seguretat no quedava ben cobert a Vidreres. Hi havia la necessitat que hi hagués 
policia 

Albert Bardají 

CAP DEL COS DE LA POLICIA LOCAL DE VIDRERES 
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